



Protokoll fört vid SMK Trollhättans styrelsemöte onsdag den 24 september 2025 kl. 18.00 i klubblokalen.

Närvarande: i lokalen: David Andersson, Anneli Fast, Dan Rhodin, Mikael Johansson, Eric Hult

§ 231 Mötets öppnande

- Mikael Johansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§ 232 Förslag och fastställande av dagordningen

- Agenda godkändes och fastställdes

§ 233 Protokolljusterare, 1st, jämte ordföranden

- David Andersson

§ 234 Föregående protokoll

- Föregående protokoll gicks igenom.

§ 235 Skrivelser

- Inställt Swemo-motorsportsforum

§ 236 Välkomnande av nya medlemmar

- 2 st

§ 237 Ekonomisk rapport

- Ekonomin är god
- De gemensamma fasta kostnaderna bör täckas av medlemsavgifter. Inventering av dessa fasta kostnader kommer att göras. Fortsatt arbete med detta.
- Påminnelse: Varje sektion ska komma in med ett underlag där de ber anslag om medel inför nästa år som underlag till budget.

§ 238 Samarbetspartners

- Arbete fortgår, Erling och Peter tar upp diskussionerna
- Utökning av Sponsorgruppen
- Pelaren, Karl Hedin? Mikael Håkansson har uppdraget om pelaren.
- Träff med representant på Folkets Hus.
- PreZero - skylt?
- Mekonomen - skylt?
- Elfirma monterat lampa mm, Erling kommunicerar vidare. Skylt?

§ 239 Rapporter

- FRCK:** Planering inför folkracetävling 18/10 rullar på. Prisbord planeras samt presentkort utlottas till funktionärer. Letar motordelar till "prova-på-bilen".
Upplägget kring "prova-på" behöver styras upp. Förutbestämda dagar med ett visst antal deltagare per gång? Kan Lotta sköta bokning och lösa "prova-på-licenser"? Vi måste hitta en bra form för att få det hållbart. Ska det vara i samband med träning? Korvvärmare renoverade, Jenny har ordnat för båda för 1300 kr. Varmvattenberedare på gång.
- Rally:** Strömkarlsrallyt, alla fakturor inte kommit in. Har troligen gått med plus iaf. Efterarbete fortgår.
- MC:** Sektionsmöte inplanerat måndag 6/10 kl 18. Guldhjälmen har haft en lyckad avslutning.
- RB:** Planering av inomhustävling 13-14/12. Sektionsmöte onsdag 8/10. Planering av tävlingar under 2026. Vatteninkoppling på inom en månad.

§ 240 Miljö

- Inget att rapportera.

§ 241 Motorområdet

- **Rapport in från varje sektion beträffande planerade arbetsdagar.**
- Klubbstugan finns det lite jobb kvar på
- En uppdaterad "att göra"-lista ska skrivas.
- Skylt mot 44/45:an - mycket liten text, hinner inte läsa den.

§ 242 Kansli / personal

- Lottas kontrakt förlängdes.

§ 243 Övriga frågor

- Elförbrukningen i klubben något hög, framförallt har vi effekttoppar i förbrukningen. Kan dessa fasas av med hjälp av solceller och/eller utjämningsbatterier. Kan vi på nåt sätt se vad det är som gör att vi får dessa effekttoppar? Kan en elektriker hjälpa oss med det? Stor oreda ang hur elen är utbyggd i omgångar på området.

§ 244 Medlemsprestationer

- Folkrace i Fjärås 20/9, våra juniorer glänser - Harry Hjelm vann, Ivar Nilsson tvåa och Arvid Rhodin fyra.

§ 245 Mötets avslut/nästa möte

Nästa möte onsdag 29/10 kl.18.00 i Klubbhuset)



Mikael Johansson
Ordförande



Anneli Fast
t.f. Sekreterare



David Andersson
Protokolljusterare